
 

 

 

 

                 瀞s-Hertogenbosch, 17 mei 2013 

 
Vragenuurtje: Vragen van de statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college 
van Gedeputeerde Staten betreffende de voorgenomen bouw van een 
mestverwerkingsinstallatie in de gemeente Gemert-Bakel of ene alternatieve locatie. 
 
1. Is er recent overleg gepleegd met de gemeente Gemert-Bakel over het onderwerp 
mestvergisting/mestverwerking? Zo ja, wat is er besproken? 
2. Vanaf welk moment bent u betrokken (geweest) bij het onderwerp 
mestvergisting/mestverwerking in Gemert-Bakel of een alternatieve locatie? En wat is uw rol 
in deze?  
3. Was u voorafgaande aan de gemeenteraad van 2 mei j.l op de hoogte van de ingediende 

motie 酉瀞Mestverwerking in Gemert-Bakel瀞瀞 waarin medewerking van de provincie wordt 

gevraagd voor een alternatieve locatie? 
 

In de motie 酉瀞Mestverwerking in Gemert-Bakel瀞瀞 staat dat het college van B&W in de volgende 

raadsvergadering op 27 juni met een voorstel dient te komen aan de hand waarvan de 
kaders en de locatie voor een mestfabriek vastgesteld kunnen worden.  
 
4. Zijn er recente ontwikkelingen betreffende het aanwijzen van een alternatieve locatie? Zo 
ja, welke? 
5. Acht u het waarschijnlijk dat er op korte termijn een alternatieve locatie kan worden 
aangewezen? Zo nee, waarom niet? 
6. Voelt u op enigerlei wijze druk vanuit de gemeente Gemert-Bakel om op korte termijn en 

op grote schaal ruimte te creëren voor de MACE mestverwerking/mestvergisting? 

 

Tijdens de opiniërende raadsvergadering van de gemeente Gemert-Bakel op 25 april gaven 

een aantal fracties (CDA, VVD en Dorpspartij) aan dat alleen nog het LOG Elsendorp of De 
Rips kan worden aangemerkt als alternatieve locatie voor een mestvegistingsinstallatie. Dit is 
echter op grond van de Verordening Ruimte niet toegestaan.  
 
7. Bestaat er een kans dat er in een van deze gebieden toch een mestvergistingsinstallatie 
van de grond komt? Zo ja, op welke gronden? Zo nee, waarom niet? 
 
Wij vernemen graag uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
ir. Marco van der Wel 
Partij voor de Dieren 
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